
BR.01.0012.58.13.2018 

Protokół nr 58/18 

z posiedzenia Komisji Sportu i Kultury Fizycznej  
Rady Miasta Krakowa 
z dnia 4 lipca 2018 r. 

   W posiedzeniu, któremu przewodniczył Tomasz Urynowicz – Przewodniczący Komisji,    
   udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do 
    niniejszego protokołu. 

          Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 
prawomocnych decyzji o godzinie 9.15 otworzył posiedzenie Komisji Sportu i Kultury 
Fizycznej Rady Miasta Krakowa.  
 

     Radni przyjęli porządek posiedzenia bez uwag. 
 
     1.Otwarcie posiedzenia.    

 
     2.Informacja Prezydenta Miasta Krakowa o sytuacji finansowej i organizacyjnej Spółki 

MKS Cracovia S.A.  
 
     3.Sprawy bieżące. 
 
     4.Oświadczenia i komunikaty. 
 
     5.Zamknięcie posiedzenia. 
 

 

 

     Ad.2. 
     Informacja Prezydenta Miasta Krakowa o sytuacji finansowej i organizacyjnej Spółki MKS 

Cracovia S.A.  
 

    Podczas odbywającego się przed sesją posiedzenia Komisji Sportu i Kultury Fizycznej 

radnym przedstawiona została informacja Prezydenta Miasta Krakowa o sytuacji 
finansowej i organizacyjnej Spółki MKS Cracovia S.A. 
       

Zysk netto spółki za 2017 rok to 4 mln 300 tys. zł. Udało się go uzyskać m.in. dzięki: 
działalności transferowej, przychodom z reklam, sponsoringowi, a także sprzedaży 
biletów i karnetów. Radny Adam Migdał pytał, czy klub zalega z jakimikolwiek 
płatnościami wobec Miasta. Uzyskał zapewnienie, że klub nie ma żadnych długów 
wobec Miasta. Radnych interesowała też opisywana ostatnio w mediach sprawa 
zakupu band ledowych dla klubu, dlatego też jednogłośnie przyjęli wniosek do 
Prezydenta o przedstawienie pisemnej informacji o zakupie band ledowych dla 
Cracovii (głosowano: 8 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się). 

Radni zadecydowali też o powołaniu zespołu zadaniowego, który będzie trzymał rękę 
na pulsie w sprawie podpisania umowy przez Wisłę Kraków na dzierżawę stadionu i 



długu klubu wobec miasta. Decyzją radnych w skład zespołu zadaniowego weszli radni 
Andrzej Mazur oraz Jakub Seraczyn. Mają oni na posiedzeniu komisji pod koniec 
sierpnia przedstawić ustalenia zespołu zadaniowego. 

 
 
Ad. 3. 
Sprawy bieżące. 
Brak spraw bieżących. 
 
 
Ad.4.5. 
Oświadczenia i komunikaty. 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Sportu i Kultury 
Fizycznej  Rady Miasta Krakowa Tomasz Urynowicz  o godzinie 9.55 zamknął posiedzenie 
komisji. 

 

Przewodniczący  Komisji                      

Tomasz Urynowicz 

 

 

Sporządził: P. Drożniak                                                                                             

 

 


